
Realisaties
We gaan het laatste jaar van de legislatuur in en dat betekent dat we in lopende zaken 
beland zijn. Het kan nooit de bedoeling zijn dat de huidige beleidsploeg nu nog grote 
projecten op stapel zet die een aanzienlijke impact hebben op de plannen van het volgende 
bestuur. Tijd dus voor een terugblik en na te kijken of we onze belo� es aan u nakwamen. 

Een blik terug

Als we ons verkiezingsprogramma uit 2018 
erbij halen en de beleidsnota ‘Positief voor 
Kruibeke’, kunnen we niet anders dan be-
sluiten dat we goed werk afleverden. We 
realiseerden het grootste deel. Al die zaken 
hier toelichten zou ons te ver leiden. Neem 
daarom een kijkje op kruibeke.n-va.be.

Busverbinding is een feit

Eén van de actuele realisaties waar we 
bijzonder blij om zijn is de busverbinding met Beveren. Op het vlak van mobiliteit zaten we 
niet stil. Vele jaren waren wij vragende partij voor een buslijn met Beveren. Sinds 6 januari is 
die verbinding een feit. Dat de oplossing voor dat dossier te lang duurde, staat buiten kijf. Toch 
zijn we dankbaar dat de verbinding er nu is. 

De nieuwe lijn rijdt elke weekdag tussen 7.30 en 9.00 uur en tussen 16.15 en 17.30 uur. 
Op woensdag kan u ook meerijden tussen 12.45 en 13.10 uur. Door frequent gebruik van 
de verbinding kan er in de toekomst misschien een uitbreiding komen. Buiten de spitsuren 
kunt u beroep doen op flexibel vervoer: de Flextaxi, reserveren op 0800.12.12.12 (best twee 
dagen op voorhand) of kijk op hoppin.be.

Meer informatie over het nieuwe regionale mobiliteitsplan vindt u op de ge-
meentelijke website www.kruibeke.be/de-lijn-vernieuwingen-vervoerplan-2024.

Woord van de voorzitter

Beste burger

Vooreerst mijn beste wensen 
voor het nieuwe jaar. Ik wens u 
een goede gezondheid, veilig-
heid en welvaart. Het wordt een 
belangrijk jaar, vast en zeker! 

Dit jaar gaan we in juni en in 
oktober naar de stembus. Ik 
doe hierbij een oproep om een 
weldoordachte keuze te maken. 
We leven op dit moment in 
een maatschappij waar er veel 
wantrouwen is in de politiek en 
waar men soms twijfelt aan het 
nut van verkiezingen. 

Toch is uw stem belangrijk. 
Stemmen is een recht waarvoor 
nog niet zo lang geleden hard 
gestreden werd. Pas in 1919 
mochten alle meerderjarige 
mannen stemmen. De vrouwen 
moesten nog wachten tot 1948. 
Maak dus gebruik van uw recht 
en zorg ervoor dat de meest 
geschikte en gedreven mensen 
uw belangen kunnen verde-
digen, zowel in onze fusiege-
meente als in Vlaanderen en 
België. 

We rekenen op u zodat de 
democratie gewaarborgd blijft. 
Zo kunnen wij ons inzetten voor 
een welvarend en warm Vlaan-
deren. Zo zetten wij Kruibeke 
op de kaart.

Dimitri 
Van 
Laere
Voorzitter

NIEUWJAARSRECEPTIE
Zondag 4 februari 2024

vanaf 14.00 uur

In de Brouwerij 
O.L.Vrouwplein 18, Kruibeke

Gastpreker: Koen Daniëls, 
onderwijsspecialist en 
actief parlementslid in 
het Vlaams Parlement 
Iedereen welkom
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Schone kleren
De Mondiale Raad rondde het project ‘schone kleren’ af. Dat project 
was heel succesvol. Een aantal voordrachten, een � lmvoorstelling, een 
tentoonstelling en een slotmoment in de kerk van Bazel brachten heel 
wat mensen op de been. 

In samenwerking met de provincie Oost-Vlaanderen zetten we de ge-
meente Kruibeke op de kaart. Voor dergelijke initiatieven is geen speci-
fiek budget binnen de gemeente. Dankzij de enthousiaste samenwerking 
tussen onze eerste schepen Dimitri Van Laere en voormalig schepen 
Caroline Vermeulen (die het project hier opstartte), de provincie en de 
Mondiale Raad blikken we toch tevreden terug. We hopen dat er in de 
toekomst voldoende aandacht gaat naar duurzame kledij.

Speelgoedplaneet
Hebt u kinderen? Kom dan eens een kijkje nemen in de Speelgoedpla-
neet in Kruibeke, O.L.Vrouwplein 19. U ontleent er speelgoed, als in een 
bibliotheek, maar dan voor speelgoed. Onze bevoegde schepen Els 
Eeckhaoudt mocht samen met de medewerkers van ‘Het Huis van het 
Kind’ het lintje doorknippen. U bent meer dan welkom! 

Meer info via www.kruibeke.be/speel-o-theek

De Duiventoren komt in 
gemeentelijke handen
Na een lange onderhandelingsfase voegden we de oude taverne 
De Duiventoren met omliggende gronden toe aan het kasteel-
domein van Wissekerke in Bazel. Daarmee is bijna heel het oude 
kasteeldomein in gemeentelijke handen en kunnen we de site 
verder ontwikkelen. 

Onze voorkeur gaat uit naar een horeca-inrichting zoals die er 
jarenlang was. Dat betekende een meerwaarde voor onze gemeente. 
We maken er nu werk van om een gepaste invulling en partner te 
vinden die ons daarbij begeleidt. Ondertussen kan u de toegang tot 
het kasteeldomein via de Lange Gaanweg opnieuw gebruiken.

Kamiel zijn straat
Eindelijk kreeg ‘onze’ 
Kamiel Van Gheem zijn 
straat, bij het sportcen-
trum Kerkeputten. De ge-
meenteraad van november 
2023 keurde dat goed met 
twintig ja-stemmen en 
vier onthoudingen. Het is 
mooi als de menselijkheid 
de politiek overstijgt.

Gemeentesprokkels

Skatepark
Nu we de heraanleg van de parking aan sporthal De Dulpop afwerken, 
denken wij alvast opnieuw aan het dossier van het nieuwe skatepark. 

Samen ontwerpen

We creëerden nieuwe open ruimte door de parking te verplaatsen. Het ska-
tepark zal zich achteraan die open ruimte situeren. We gingen in overleg 
met de skaters en andere betrokkenen om het park optimaal in te richten. 
Zo realiseerden we een mooi ontwerp waarin iedereen zich vindt.

Skaten in 2024

De omgevingsaanvraag is ingediend en een aannemer startte met de voor-
bereiding. Als we de definitieve vergunning krijgen, vangen de werken aan. 
Bedoeling is dat skaters zich nog in 2024 kunnen uitleven in het skatepark.

kruibeke@n-va.be



N-VA Kruibeke in actie

Vredesfeest 11.11.2023
We smeten ons dit jaar, nog meer dan andere jaren, voor vrede. 
Want daarnaar verlangen we allemaal. Was u bij de brunch voor de 
N-VA-leden en -sympathisanten in de Kasteelkelder? Woonde u het 
schitterend concert van Günther Neefs bij in de Sint-Petruskerk in 
Bazel? Na het concert vonden een groot aantal mensen de weg naar de 
Kasteelkelder om daar bij te praten. Daar wordt een mens vrolijk van. 

Dank aan alle medewerkers, en vooral aan u om 
enthousiast aanwezig te zijn.

Fietsen op rollen
N-VA Kruibeke steunt volop de fantastische vereni-
ging ‘Kruibeke tegen Kanker’. Ook dit jaar stonden we 
paraat. We werden zelfs bijgestaan door onze buren uit 
Beveren. Bedankt Dimitri, Jo, Vincent en Erik om het 
beste van jullie zelf te geven.

Sinterklaas
Zoals elk jaar bracht Sinterklaas huisbezoekjes in Kruibe-
ke, Bazel en Rupelmonde. Dankzij onze afdeling maakte 
hij heel veel kindjes blij. Hierbij nog een speciale dank aan 
Greta Brys die zich daarvoor vele jaren met hart en ziel heeft 
ingezet. Ze besliste nu om de fakkel door te geven.

Verkiezingen juni 2024
In juni 2024 vinden de verkiezingen voor het Vlaams Parlement plaats. 
Onze voorzitter, eerste schepen en voormalig burgemeester van 
Kruibeke, Dimitri Van Laere, staat op plaats 10 van de N-VA-lijst 
voor Oost-Vlaanderen. Dimitri wordt alom gerespecteerd voor zijn 
harde werk en inzet, prima dossierkennis en minzaamheid.

We wensen hem en de hele N-VA-ploeg veel succes!

www.n-va.be/kruibeke



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


